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Skrivelse 

Upprepad skadegörelse på Årstafältets koloniområde, 

Höst och vinter är ingen odlingstid. Därför ligger koloniområden då ganska öde och 
obevakade. För Årstafältets koloniområde ska detta normalt sett inte utgöra ett problem då ett 
område som detta ska vara en del av övrig bebyggelse. Boende i närområdet, inte minst 
hundägare, promenerar då runt i området vid olika tidpunkter på dygnet. 

Men, så är tyvärr inte fallet än på många år när det gäller Årstafältets koloniområde. För 
närvarande markförstärks Årstafältet innan något som helst byggande kan påbörjas. 
Bostadsbyggande beräknas starta i etapp 1 (på helt motsatt sida av fältet i relation till 
koloniområdet) år 2022. Den isolerade och obevakade situationen för Årstafältets 
koloniområde kommer alltså att bestå i många år till. 

Från och med den 22 augusti till och med den 26 december 2019 har området drabbats av 
alltifrån uppbrutna redskapslådor till mordbrand. Totalt har minst tjugo händelser 
polisanmälts under denna tidsperiod. En stuga brändes ner till grunden den 22 december, 1 en 
annan tändes eld i ett redskapsskåp på stugan men troligen var det decembers regnrika väder 
som hindrade att även den stugan brändes ner till grunden. 

Kolonisterna försöker nu själva bevaka området så ofta som möjligt, men under nattetid är 
området helt obevakat. Efter mordbranden har polisen, i mån av tid och under en period, 
patrullerat området per bil. Koloniföreningen har också kontaktat stadsdelsförvaltningen för 
att resonera om hur säkerheten i området möj Jigen kan förstärkas. Årstafältet i sin helhet 
ligger fortfarande som en s k central park under Trafikkontoret, men koloniföreningen 
arrenderar koloniområdet av Enskede-Årsta-Vantör stadsdelsförvaltning. 

Mot bakgrund av ovan vill vi fråga hur säkerheten kan ökas och brott motverkas vid 
Årstafältets koloniområde. 


